
P r o t o k ó ł  Nr 38/17

z posiedzenia Komisji Gospodarczej z 16 sierpnia 2017 r. 

Posiedzenie komisji  odbyło się w sali sesyjnej Urzędu Miejskiego Trzcianki  
w godz. 1600 –  1745.

W posiedzeniu udział wzięli:
1) członkowie komisji, zgodnie z załączoną listą obecności,
2) pan Krzysztof Czarnecki Burmistrz Trzcianki,
3) pani Joanna Zieńko Skarbnik Gminy, 
4) pani Krystyna Witkowska Zarząd Dróg Powiatowych w Czarnkowie,
5) pani Agnieszka Ciemachowska kierownik referatu UM Trzcianki. 

Ad 1) Otwarcie posiedzenia. 
Spotkanie otworzył, witając wszystkich obecnych, i prowadził Przewodniczący 
Komisji pan Tomasz Tomczak.  

Ad 2) Przyjęcie porządku posiedzenia. 
Przewodniczący  komisji  zaproponował  wprowadzenie  zmian  do  porządku 
posiedzenia:

Porządek posiedzenia:
1. Otwarcie posiedzenia.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu Nr 37/17 z dnia 24.07.2017 r.
4. Analiza  kosztów  utrzymania  zieleni  i  porządku  na  terenie  gminy 

Trzcianka. 
5. Opiniowanie projektów uchwał Rady Miejskiej. 
6. Zapoznanie się ze sprawami wniesionymi do komisji.
7. Bieżąca informacja o prowadzonych inwestycjach na terenie gminy.
8. Informacja o realizacji wniosków Komisji Gospodarczej.
9. Wolne wnioski i zapytania. 

10. Zamkniecie posiedzenia.



Radni nie mieli uwag, porządek obrad i propozycję Przewodniczącego Komisji 
przyjęto jednogłośnie. Głosowało 9 radnych.  

Ad 3) Przyjęcie protokołu nr 37/17 z 24.07.2017 r.
Uwag  nie  było.  Protokół  nr  37/17  z  posiedzenia  Komisji  zatwierdzono  
w głosowaniu: za  9, przeciw 0, wstrzymujących 0. 

Ad  4) Analiza  kosztów  utrzymania  zieleni  i  porządku  na  terenie  gminy 
Trzcianka. 
Przewodniczący  Komisji  zaproponował,  aby  rozpocząć  temat  od  utrzymania 
porządku  przy  drogach  powiatowych,  które  przebiegają  na  terenie  gminy 
Trzcianka. 

Pani K. Witkowska, ZDP w Czarnkowie, stwierdziła, że nie jest przygotowana 
do  analizy  kosztów,  następnie  wyjaśniła,  że  w  Trzciance  są  dwie  drogi 
powiatowe:  ul.  Gorzowska  –  okrawężnikowana,  i  ul.  Łomnicka  –  bez 
krawężnika. Nie ma prawie drzew na ul. Gorzowskiej, a na ul. Łomnickiej są 
drzewa, które są w miarę podcinane i pielęgnowane. Drzewa zostaną gruntownie 
prześwietlone w tym roku, natomiast  pobocza wykaszane dwa razy do roku: 
wiosną i pod jesień. Odrosty są podcinane. 

Radny W. Perski pytał o ul. Gorzowską, zwracając uwagę, że między jezdnią
a krawężnikiem wyrastają chwasty, czy to ZDP nie powinien usuwać? 

Pani K. Wiśniewska zapisała uwagę. 

Burmistrz  K.  Czarnecki  zwrócił  uwagę,  że  było  dużo  uwag  do  naszego 
samorządu  w  zakresie  utrzymania  pasów  zieleni  w  okresie  letnim,  kiedy 
zwiększa się ruch w kierunku jeziora Logo. Częstotliwość wycinki traw miała 
być częstsza, jednak w tym roku tego nie zaobserwowano. 
Dodał, że zastanawiano się nad podaniem informacji, jaka droga należy do kogo 
w  zakresie  utrzymania,  bo  mieszkańcy  myślą,  że  to  obowiązek  gminy. 
Przedstawiciel PZD zadeklarował, że przynajmniej raz w miesiącu te ulice, na 
terenie  miejskim  będą  wykaszane.  Takie  informacje  są  przekazywane,  jakie 
ponoszone  są  koszty  na  utrzymanie  zieleni  na  nie  naszych  terenach.  Jest  to 
trochę  niezgodne  z  prawem,  bo  każdy  powinien  dbać  o  swój  teren.  Może 
przydałaby się dyskusja otwarta, aby Zarządcy posłuchali uwag mieszkańców. 
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Niestety  uwagi  mieszkańców  są  słuszne.  Przykład  drogi  od  Runowa  do 
Trzcianki – wysokie trawy, zza których nie widać zwierząt leśnych. Wycinka 
jest raz w roku, tylko części pobocza, a nie całości z rowem. 
Burmistrz prosił, aby radnym zagwarantować, że będzie wykaszanie tak jak to 
się realizuje w innych gminach, całości pasa, bo jest to również bezpieczeństwo. 

Pani K. Wiśniewska wyjaśniła, że ZDP kosi, poza miastem dwa razy do roku, 
wiosną  i  jesienią.  Dodała,  że  w tym roku jest  to  problem,  przed zimą  będą 
koszone, ale tylko te niebezpieczne miejsca. Nie stać Zarządu na koszenie 3-4 
razy do roku, jak to jest przy drogach wojewódzkich. 

Radny  W.  Perski  zwrócił  uwagę,  że  pozostaje  wysoka  trawa  przy  słupkach 
drogowych. 

Radny R. Szukajło zwrócił uwagę, że wszyscy chcieliby, aby te drogi gminne, 
powiatowe  i  wojewódzkie  były  odpowiednio  zadbane,  gdyż  wiąże  się  to 
również z bezpieczeństwem na drogach, ale i reklama miasta, estetyka. Warto 
temu się przyjrzeć, być może podzielić kosztami i coś na kolejny rok budżetowy 
planować. Również w mieście są takie fragmenty zarośnięte. 

Radny A. Moszyński zwrócił uwagę na odcinek od Trzcianki do Pokrzywna, 
najgorszy fragment drogi miedzy Łomnicą a Pokrzywnem na obniżeniu terenu. 
Mimo  wykonanych  napraw  asfalt  się  „rozjeżdża”  po  przejeździe  ciężkich 
pojazdów. Pobocza również są zarośnięte. 

Radny R. Wilant zwrócił uwagę, aby usunąć wiszącą gałąź wiszącą nad drogą 
Trzcianka-Biała. 

Przewodniczący Komisji podziękował za przyjęcie uwag pani K. Witkowskiej 
i prosił o przekazanie ich przełożonym. 
Następnie odniósł się do pisma pani A. Ciemachowskiej kierownika Referatu 
(ROL.  643.1.2017.AC  z  14.08.2017  r.  załącznik  do  protokołu)  w  sprawie 
kosztów utrzymania zieleni i porządku na terenie gminy Trzcianka. Poprosił  
o omówienie tego tematu. 

Omawiając powyższą informację pani A. Ciemachowska stwierdziła, że nie ma 
większych problemów z zadaniem utrzymania czystości. Nie brakuje środków, 
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jak i nie zmienia się wykonawca. Uwagi są na bieżąco załatwiane. Jeżeli chodzi 
o  zieleń  to  rok  jest  specyficzny  i  wzrost  traw  jest  bardzo  intensywny.  Jest 
natomiast problem z firmą, która wykonuje te usługi. Jest to firma z Piły i od 
samego początku są problemy. Jest to kontrolowane, monitowane, niewykonana 
praca  nie  jest  opłacona,  niemniej  jest  problem.  Są  organizowane  dwa  duże 
przetargi na zieleń – koszenie trawników i przycinanie żywopłotu oraz na zieleń 
wysoką,  czyli  pielęgnację  i  przycinanie  drzew  oraz  nasadzenia  drzew.  Jest 
problem, ponieważ mimo dwóch przetargów, żadna firma nie pojawiła się. Na 
przyszły  wtorek  są  umówione  negocjacje  z  wybraną  firmą  
i  wówczas  okaże  się  czy  warunki  zostaną  przyjęte.  Środków  na  zieleń  jest 
bardzo  mało.  Wg  szacunków,  na  utrzymanie  zieleni  wysokiej,  potrzeba 
131.293,80 zł, natomiast do dyspozycji jest tylko 54.270,78 zł. Pozostała kwota 
już obciąży przyszłoroczny budżet, o ile jakakolwiek umowa zostanie zawarta. 
Nie ma zainteresowanych firm na utrzymanie zieleni wysokiej. 
Pracownicy Urzędu kosztem wykaszania terenów gminnych wykaszają tereny 
nienależące do utrzymania przez gminę. 
Na  sprzątanie  ulic  określone  są  dwie  kategorie,  co  oznacza  częstotliwość 
sprzątania i konkretny dzień. Częstotliwość jest w pierwszej kategorii dwa razy
w tygodniu, a w drugiej chyba raz w tygodniu czy na dwa tygodnie. 
Pielęgnacją zieleni-bylin zajmują się pracownicy Urzędu. Nasadzenia są zlecone 
firmie. Urząd nie ma zaplecza dla pracowników, dlatego zwiększenie zakresu 
zmusiłoby do zmiany systemu obsługi tego. 

Przewodniczący  komisji,  podsumowując  dyskusję  stwierdził,  że  głównymi 
problemami  utrzymania zieleni  są  wykonawcy plus brak środków. Wskazane 
byłoby  zwiększenie  środków i  egzekwowanie  prac  od  właścicieli-zarządców 
dróg. 

Ad 5) Opiniowanie projektów uchwał Rady Miejskiej. 
Komisja zapoznała się z projektami uchwał:

1) Projekt  uchwały  w sprawie  zmiany  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej 
gminy  Trzcianka  na  lata  2017-  2032 oraz  projekt  uchwały  w sprawie 
zmiany uchwały budżetowej na 2017 rok.   

Pani  J.  Zieńko  wyjaśniła,  że  w  projekcie  uchwały  w  sprawie  zmiany 
Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  gminy  Trzcianka  na  lata  2017-  2032  są 
zmiany  doprowadzające  zgodność  z  uchwałą  budżetową.  W załączniku  nr  2 
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przedsięwzięcia  wprowadzane jest  nowe przedsięwzięcie,  które wcześniej  nie 
było wymagane przez RIO, a dotyczące zieleni i dowozu dzieci i młodzieży do 
szkół. 
Ponadto wprowadzono:
- w przedsięwzięciu  „Budowa dróg na osiedlach domków jednorodzinnych” 

zmniejszono  łączne  nakłady,  limit  2017  i  limit  zobowiązań  o  kwotę  
25.500,00 zł;

- w  przedsięwzięciu  „Rewitalizacja  Placu  Pocztowego” zwiększono  łączne 
nakłady, limit 2017 i limit zobowiązań o kwotę 47.000,00 zł;

- w  przedsięwzięciu  „Termomodernizacja  budynków  Szkoły  Podstawowej  
w Rychliku i Szkoły Podstawowej w Przyłękach” zwiększono łączne nakłady, 
limit 2017 i limit zobowiązań o kwotę 65.200,00 zł;

- w  przedsięwzięciu  „Termomodernizacja  obiektów  użyteczności  publicznej: 
Szkoły  Podstawowej  we  wsi  Biała,  Szkoły  Podstawowej  we  wsi  Łomnica, 
Przedszkoli Nr 1, Nr 2 i Nr 3 w Trzciance” zwiększono łączne nakłady, limit 
2017 i limit zobowiązań o kwotę 821.792,62 zł;

- w przedsięwzięciu  „Wykupy nieruchomości (drogi po zmianach w planach 
zagospodarowania)”  zmniejszono limit  zobowiązań o kwotę 56.511,00 zł  
w związku z podpisaniem protokołów uzgodnień;

- w  przedsięwzięciu  „Budowa  remizy  w  Siedlisku”  zwiększono  łączne 
nakłady, limit 2018 i limit zobowiązań o kwotę 80.000,00 zł;

-  w  przedsięwzięciu  "Rozbudowa  cmentarza  komunalnego  w  Trzciance" 
zwiększono  łączne  nakłady,  limit  2018  i  limit  zobowiązań  o  kwotę 
335.000,00 zł;

Omawiając zmiany do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały 
budżetowej na 2017 r. stwierdziła między innymi:

Wprowadza się następujące zmiany po stronie dochodów:
Zwiększa się plan dochodów o kwotę 420.000,00 zł z tytułu dofinansowania  
z Ministerstwa Sportu i  Turystyki z Funduszu Rozwoju Kultury Fizycznej w 
ramach  Programu  rozwoju  szkolnej  infrastruktury  sportowej  na  projekt  p.n. 
"Budowa  kompleksu  boisk  przy  ul.  Chopina  w  Trzciance".  Dofinansowanie 
wynosić  będzie  991.900,00  zł,  w  tym:  420.000,00  zł,  w  roku  2017  oraz 
571.900,00 zł w roku 2018.
Po stronie wydatków:
Zmniejsza się o kwotę 25.642,62 zł plan wydatków w § 6060 na zadania, w tym:
1) 10.000,00 zł projekt – „Zagospodarowanie przestrzeni publicznej - siłownia 
zewnętrzna w Biernatowie”,
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2) 15.642,62 zł projekt – „Zagospodarowanie przestrzeni publicznej - siłownia 
zewnętrzna w Rychliku”. Wnioski nie przyjęto, dlatego zaplanowano wydatki w 
§ 4210 w kwocie 5.000,00 zł na wkład własny na realizację projektów:
1) „W  Biernatowie  na  ławeczce  posiedź  sobie  ...-  zagospodarowanie 
przestrzeni publicznej”- 2.500,00 zł,
2) „Tam  sięgaj,  gdzie  wzrok  nie  sięga;  pokaż,  że  w  jedności  potęga  - 
wspieranie procesu inkluzji społecznej Rychliczan” - 2.500,00 zł.
Dział 600 Transport i łączność Rozdział 60016 drogi publiczne gminne
Zwiększa  się  wydatki  bieżące  o  5.500,00  zł  na  oznakowanie  ulic. 
Zmniejsza się wydatki inwestycyjne o 100.500,00 zł, w tym:
1) 25.500,00 zł - budowa drogi na ulicy Fabrycznej,
2) 75.000,00 zł - opracowanie koncepcji obwodnicy (część wschodnia).
Zwiększa  się  wydatek  inwestycyjny  o  47.000,00  zł  na  rewitalizację  Placu 
Pocztowego.
Dział  700  Gospodarka  mieszkaniowa  -Zmniejsza  się  o  64.966,16  zł  plan 
wydatków na czynsz do wspólnot oraz fundusz remontowy oraz zmniejsza się 
o 10.000,00 zł plan wydatków na remont targowiska.
Zwiększa się o 7.500,00 zł plan wydatków w § 6050 na budowę śmietnika przy 
Szkole Podstawowej Nr 3 w Trzciance.
Zwiększa się o 13.500,00 zł plan wydatków w § 4270, w tym:
11.000 zł na opracowanie projektu remontu budynku Siedlisko 2 oraz 2.500,00 
zł na remont budynku komunalnego w Stobnie.
W administracji drobne przesunięcia. Jedno z większych: wydatki na utrzymanie 
budynku Urzędu, w tym: 11.000 zł na remont budynku oraz 5.400,00 zł na 
naprawy w związku z awariami.
Dział  801  Oświata  i  wychowanie  Rozdział  80101  szkoły  podstawowe  - 
zwiększa  się  o  5.300,00  zł  plan  wydatków  inwestycyjnych  na  budowę 
oczyszczalni  ścieków  w  Szkole  Podstawowej  w  Przyłękach  i  w  Szkole 
Podstawowej w Rychliku. 
Zwiększa  się  o  19.500,00  zł  plan  wydatków  na  remonty  w  szkołach 
podstawowych.  Zmniejsza  się  o  54.910,00  zł  plan  wydatków  w  §  4010  
i przenosi się na wydatki w dziale 801.
Zwiększa  się  o  8.000,00  zł  plan  wydatków  na  remonty  w  przedszkolach. 
Zwiększa się o 11.644,00 zł plan wydatków na prowadzenie przedszkoli oraz 
wprowadza  się  przeniesienia  między  paragrafami  wydatków,  na  wnioski 
dyrektorów  przedszkoli. Zmniejsza  się  o  15.000,00  zł  plan  wydatków  na 
przebudowę pomieszczeń piwnicznych w Gimnazjum Nr 1 celem adaptacji na 
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stołówkę szkolną.
Zwiększa sie plan wydatków na prowadzenie placówek oświatowych o 7.295,00 
zł  i  wprowadza się  przeniesienia  między  paragrafami  wydatków, na wnioski 
dyrektorów placówek oświatowych.
Zwiększa się wydatki inwestycyjne w § 6050 o 886.992,62 zł, w tym:
- 821.792,62 zł na termomodernizację obiektów użyteczności publicznej Szkoły 
Podstawowej we wsi Biała, Szkoły Podstawowej we wsi Łomnica, Przedszkoli 
Nr 1; 2; 3 w Trzciance,
-  65.200,00  zł  na  termomodernizację  obiektów  oświatowych  (Szkoła 
Podstawowa w Przyłękach, Szkoła Podstawowa w Rychliku).

Pan  W.  Putyrski  uzupełnił,  że  zmiana  zakresu  rzeczowego  z  koniecznością 
wykonania  wielu  prac  dodatkowych,  takich  jak  instalacje  niskoprądowe, 
wypełnienie  wymagań  związanych  z  ochroną  przeciwpożarową  w  tych 
obiektach. 

Pani J. Zieńko kontynuowała:
Dział 852 Pomoc społeczna - zwiększa się o 28.766,16 zł plan wydatków na 
odprawę emerytalną dla pracownika MGOPS. Zaplanowano wydatek w kwocie 
12.000,00 zł z przeznaczeniem na opracowanie gminnej strategii rozwiązywania 
problemów społecznych ze szczególnym uwzględnieniem programów pomocy 
społecznej,  profilaktyki  i  rozwiązywania  problemów  alkoholowych  i  innych, 
których celem jest integracja osób i rodzin z grup szczególnego ryzyka.
Zmniejsza się o 18.500,00 zł plan wydatków na prace społecznie - użyteczne.
W  dziale  rodzina  drobne  przesunięcia  miedzy  paragrafami.  Podobnie  
w świetlicach szkolnych. 
Utrzymanie  zieleni  w miastach i  gminach -  zwiększa  się  o  4.300,00 zł  plan 
wydatków  na  zakup  ziemi,  kory,  nasion,  nawozów,  materiałów 
eksploatacyjnych  
i rękawic.
Oświetlenie - zmniejsza się o 11.650,00 zł w § 4300 plan wydatków na 
koncepcję PT i ich aktualizację - oświetlenie uliczne.
Zmniejsza się o 4.400,00 zł plan wydatków na pokrycie kosztów rozgraniczenia 
nieruchomości oraz wydruk map.
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Dział  921  Kultura  i  ochrona  dziedzictwa  narodowego  -  zwiększa  się  o 
13.000,00 zł plan wydatków na remont sali wiejskiej w Łomnicy. Zwiększa się 
o 2.000,00 zł plan wydatków w § 4260 na dostawy energii elektrycznej i wody 
do sal wiejskich.
Zmniejsza  się  o  314.000,00  zł  plan  wydatków  inwestycyjnych  na  budowę 
syntetycznego lodowiska i skateparku.
Rozdział  92695  pozostała  działalność  -  Zmniejsza  się  o  78.000,00  zł  plan 
wydatków inwestycyjnych na zadanie - budowa pomostu na Nowej Plaży nad 
jez. Sarcz.

Pan W. Putyrski uzupełnił, że na lodowisko syntetyczne był organizowany dwa 
razy  przetarg  i  nie  ma  chętnych  na  wykonanie  robót.  W  tym  roku  będzie 
wykonane podłoże. Na to pozostawiono środki, a pozostałą część można zdjąć 
na potrzeby w innych częściach budżetu.  

Komisja  zaopiniowała  oba  projekty  uchwał  pozytywnie  jednogłośnie. 
Głosowało za 10.
 
2) Projekt  uchwały  w  sprawie  ustanowienia  pomnika  przyrody  o  nazwie 

„Krzysztof”.
Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie jednogłośnie. Głosowało za 
10.

3) Projekt uchwały w sprawie ustanowienia pomnika przyrody o nazwie „Jan”.
Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie jednogłośnie. Głosowało za 
10.

4) Projekt uchwały w sprawie ustanowienia pomnika przyrody o nazwie „Stary 
Alex”.

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie jednogłośnie. Głosowało za 
10.

5) Projekt uchwały w sprawie likwidacji pomnika.
Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie jednogłośnie. Głosowało za 
10.

6) Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzen-
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nego miasta Trzcianki w rejonie ul. Grunwaldzkiej.

Pan W. Putyrski wyjaśnił, iż jest to końcowa uchwała, teren przy budynku przy 
Agencji  Nieruchomości  Rolnych  Skarbu  Państwa  z  przeznaczeniem  pod 
działalność  Warsztatów  Terapii  Zajęciowych.  Aby  gmina  mogła  starać  się  
o pozyskanie tego budynku jest warunek zapisu w planie przeznaczenia pod cele 
publiczne. Plan niewielki obszarowo, żadnych uwag. Zgodny ze studium. 

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie jednogłośnie. Głosowało za 
10.

7) Projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  w sprawie  konkursu 
„Najładniejszy Wieniec Dożynkowy” i zasad jego przeprowadzania.

Komisja zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie jednogłośnie. Głosowało za 
9 (nieobecny M. Łuczak). 

8) Komisja  zapoznała  się  zew sprawozdaniem Komisji  Rewizyjnej  z  kontroli 
Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy Trzcianka pod kątem realizacji zadań 
statutowych. 

Ad 6) Zapoznanie się ze sprawami wniesionymi do komisji.
Nie wniesiono spraw. 

Ad 7) Bieżąca informacja o prowadzonych inwestycjach na terenie gminy.

Pan W. Putyrski wyjaśnił, że zmiany do budżetu sugerują, które inwestycje są 
najważniejsze  i  jak  przebiega  ich  realizacja.  Biorąc  pod  uwagę  cały  budżet 
inwestycyjny to zaangażowanie na chwilę obecną wynosi 92%. Są podpisane 
umowy,  bądź  zlecenia.  Do  zrealizowania  pozostaje  jedynie  budowa  
ul.  Fabrycznej  –  łącznik  z  ul.  Matejki.  Te  8%  to  środki,  które  będą 
wykorzystywane  na  roboty  dodatkowe  w  zakresie,  o  jakim  mówiono  przy 
budżecie,  czyli  dostosowanie  do  wymogów  przeciwpożarowych  czy  robót  
w  ramach  termomodernizacji.  Jeżeli  chodzi  o  pomosty  to  był  wniosek  do 
Ministerstwa Sportu i Turystyki o dofinansowanie w ramach programu „Mały 
klub sportowy” biorąc pod uwagę klub Kajak. Liczymy, że wniosek zostanie 
pozytywnie rozpatrzymy, ale nie ma szans, aby to dofinansowanie wykorzystać 
w tym roku. W harmonogramie  wniosku jest  rozpoczęcie  wniosku w 2018.  
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W  przypadku  lodowiska  i  skateparku,  nie  ma  wykonawcy,  a  w  ramach 
pozostałych  środków  zostanie  wykonana  podbudowa  betonowa  pod  część 
lodowiska. Zwiększenie środków na termomodernizację to roboty dodatkowe. 
Pozostałe zadania mają wykonawców i są realizowane. Nie ma przeszkód, że 
zadania te nie będą realizowane.  Obiekty oświatowe będą tak przygotowane, 
aby jeszcze  trwające  prace  nie  uniemożliwiały  prowadzenie  bieżących zajęć. 
Termin zakończenia termomodernizacji, tj. 15 listopada. 

Ad 8) Informacja o realizacji wniosków Komisji Gospodarczej.
Przewodniczący  Komisji  zapoznał  radnych  z  odpowiedziami  na  wnioski 
radnych z poprzednich komisji. Uwag nie było. 

Ad 9) Wolne wnioski i zapytania. 
Radny  K.  Jaworski  wnosił  o  przekazanie  prośby  do  Zarządu  Dróg 
Wojewódzkich  zapytania  o  przebieg  ścieżki  pieszo-rowerowej  na  ul.  27 
Stycznia i przebieg przy ul. Mochnackiego (gdzie kończy się i zaczyna) oraz czy 
na  przejściu  ul.  Mochnackiego  nie  można  wprowadzić  znaku  przejazdu  dla 
rowerów? 

Pan W. Putyrski  wyjaśnił,  że  zgodnie z  informacją  pana  Jagły  z  WZDW ta 
ścieżka nie jest ścieżką rowerową, namalowano rower na chodniku, ale żadne 
znaki pionowe nie mówią, że jest to ścieżka rowerowa, bo nie ma szerokości 
odpowiedniej dla tego typu ścieżki. 

Radny  M.  Łuczak  pytał,  kiedy  na  sesji  stanie  uchwała  w  sprawie  planu 
miejscowego wsi Siedlisko? 

Pan W. Putyrski odpowiedział, że na kolejnej sesji zostanie projekt przedłożony. 

Ad 10) Zamknięcie posiedzenia.
W  związku  z  wyczerpaniem  porządku  obrad,  Przewodniczący  Komisji 
podziękował wszystkim za aktywny udział i zamknął posiedzenie komisji. 

     Protokolant Przewodniczący Komisji 

Marzena Domagała       Tomasz Tomczak
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